

## ETHYDCO Conflict of interest policy

ETHYDCO is committed to being honest, fair, transparent, and observing ethical values in dealings with all parties, both internal and external, from the business community, shareholders, customers, suppliers, competitors, and government and regulatory agencies.

ETHYDCO aims to increase the effectiveness of internal control, prevent conflicts of interest, and organize potential conflicts of interest for members of the Board of Directors, senior executives, and interested parties, in accordance with corporate governance rules, regulations, and policies governing the company's work.

This policy is NOT indispensable to the laws and regulations related to the domestic and international laws issued by the regulatory authorities. Therefore, ETHYDCO is committed to the following:

- Do NOT use the position to achieve private interests while carrying out activities and obligations in accordance with the company's regulations independently, fairly and impartially which does NOT carry a conflict between the company's interests and personal interests.
- Do NOT misuse the company's resources and properties, including disclosing information and data, and refraining from exploiting direct or indirect relationships or opportunities offered to achieve personal interests or for others.
- The direct or indirect relations of the members of the Board of Directors and the parties concerned in the business, contracts and activities to which the company is a party are NOT permissible (except with a special permit from the ordinary general assembly of the company) and are NOT allowed to vote on the company's decisions regarding those activities, contracts or works.
- Members of the Board of Directors and the parties directly concerned are NOT allowed to perform any work that would compete with the company's activity or be directors or members of boards of directors in companies that compete with the company or engage in the same activity (except with a special permit from the ordinary general assembly of the company).

This policy complements the company policies and regulations, the requirements of governance, regulations and laws in force in the Arab Republic of Egypt, which govern conflicts of interests and the provisions of this policy apply to all parties concerned.

## سياسة تضارب المصالح لإيثيدكو

تلتزم إيثيدكو بالتحلي بالأمانة والنزاهة والشفافية ومراعاة القيم الأخلاقية في تعاملاتها مع كافة الأطراف سواء الداخلية أو الخارجية من مجتمع أعمال ومساهمين وعملاء وموردين ومنافسين والجهات الحكومية والرقابية.

تهدف إيثيدكو إلى زيادة فعالية الرقابة الداخلية ومنع حالات تضارب المصالح وتنظيم تعارض المصالح المحتملة لأعضاء مجلس الإدارة وكبار التنفيذيين والأطراف المعنية وذلك وفق ضوابط وقواعد حوكمة الشركات واللوائح والسياسات المنظمة لعمل الشركة.

لا تعنى هذه السياسة عن الانظمة واللوائح ذات الصلة بالقوانين المحلية والدولية الصادرة عن الجهات الرقابية، لذلك تلتزم إيثيدكو بالآتي:

- عدم استغلال المنصب لتحقيق مصالح خاصة مع القيام بالأنشطة والالتزامات طبقاً لأنظمة الشركة بشكل مستقل ومحيد ونزبهة لا يحتمل تعارض بين مصالح الشركة والمصالح الشخصية.
- عدم اساءة استخدام موارد وممتلكات الشركة بما فيها افشاء المعلومات والبيانات والامتناع عن استغلال العلاقات المباشرة أو الغير مباشرة أو الفرص المعروضة لتحقيق مصالح شخصية او للغير.
- عدم جواز العلاقات المباشرة أو الغير مباشرة لأعضاء مجلس الإدارة وللأطراف المعنية في الأعمال والعقود والأنشطة التي تكون الشركة طرفاً فيها (إلا بتصريح خاص من الجمعية العامة العادية للشركة) ولا يكون للعضو صوت في قرارات الشركة بخصوص تلك الأنشطة أو العقود أو الأعمال.
- لا يجوز لأعضاء مجلس الإدارة وللأطراف المعنية مباشرة أي عمل من شأنه منافسة نشاط الشركة أو ان يكونوا مديرين أو أعضاء مجالس إدارة بشركات تنافس الشركة أو تزاوّل نفس النشاط (إلا بتصريح خاص من الجمعية العامة العادية للشركة).

هذه السياسة مكتملة لسياسات ولوائح الشركة ومتطلبات الحوكمة والانظمة والقوانين المعمول بها بجمهورية مصر العربية والتي تحكم تعارض المصالح وتسري احكام هذه السياسة على كافة الاطراف المعنية.

Chairman & CEO

Chem. Hesham Riyad

تحريراً في: 30 / 08 / 2023